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Gevraagd aan…..  

 

  

 

 

 

 

 

 

Even kort voorstellen…. 

Cisca Griffioen, voorzitter van de VNVA van 1990-1996, erelid sinds 2004. 

Op dit moment secretaris van het Hilly de Roever-Bonnetfonds van de VNVA. 

Internationaal: Wereldcongres MWIA in 1995 in Den Haag georganiseerd, Vicepresident voor 

de regio Noordwest-Europa van de MWIA van 2010-2013. Erelid van de MWIA sinds 2019. En 

sinds kort lid van senior MWIA. 

Wie of wat heeft jou geïnspireerd om arts te worden en waarom? En wie is/was jouw ultieme 

rolmodel? 

Ik had en heb niet echt een rolmodel, maar vanaf mijn vroege jeugd wilde ik kinderarts 

worden. Dat ben ik uiteindelijk niet geworden. Ik ben wel gepromoveerd op de groei van 

kinderen op Marken. 

Met wie van de VNVA zou je wel eens willen ruilen en waarom? 

Ik wil met niemand ruilen. Ik heb wel de neiging me overal mee te bemoeien, dus laat ik 

graag mijn stem horen. 

 

Cisca Griffioen 
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Waar ben je trots op in je werk en/of privé? 

Ik ben er trots op dat ik zoveel geneeskunde en andere studenten heb opgeleid en zeker ook 

dat de MFAS (Medische Faculteit van Amsterdamse studenten) mij als erelid nog steeds 

graag raadpleegt. 

Wat is jouw mooiste herinnering aan de VNVA? 

De mooiste herinneringen zijn de lustra en de congressen die door de VNVA werden en 

worden georganiseerd. Over de MWIA-congressen wordt internationaal nog steeds lovend 

gesproken. 

Wat zou je anderen/jongere vrouwen willen meegeven? 

Doe wat je graag zou willen en denk nooit dat je het niet kan of dat je er geen tijd voor hebt. 

Hoe denk jij dat de gezondheidszorg diverser en inclusiever kan? 

Dat kan alleen als we iedereen serieus nemen en de mogelijkheid bieden om te leren en 

expertise aan te tonen. 

Wat betekent/is de meerwaarde van diversiteit voor jou? 

De gezondheidszorg moet een afspiegeling zijn van de maatschappij en diversiteit betekent 

dat ieder talent een kans krijgt/moet krijgen. 

Wat kan de VNVA in deze huidige tijd betekenen voor vrouwelijke artsen? 

De positie van vrouwelijke artsen is nog steeds niet gelijkwaardig aan die van mannen. De 

VNVA kan vrouwelijke rolmodellen in de publiciteit brengen, opkomen voor een 

genderspecifieke gezondheidszorg, en een netwerk zijn voor jonge vrouwelijke artsen. 

 


